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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske, 26. januar 2012 

 

Berit Vestvann Johnsen 

Formannskapssekretær 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

Ordfører representant representant 

 

Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr     den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 



Utskrift er foretatt den  27.01.12  

 

MERKNADER: 
 

Møtet var innkalt på lovlig måte. Sakslista var kunngjort i distriktets lokalaviser, og 

dokumentene var utlagt til ettersyn ved kommunens tre biblioteker. 

 

Ordfører Siv Anita Johnsen Brekke og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 
 

Som kulturinnslag fikk kommunestyret høre kulturskolelærer Lill-Hege Nygård med elev 

Simone Sandnes Lillevoll på kornett. 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 En ekstra sak 

 Kjetil Sørbotten (FL): 

1. Preparering av skiløyper i Valnesfjord. Valnesfjord IL har prøvd å få til en løsning.  

Valnesfjord Helsesportssenter kjører bare opp løyper nær senteret som de trenger 

selv. Idrettslaget har ikke kapasitet til å kjøre opp løyper med snøscooter. Hvordan 

er eierforholdet til tråkkemaskin på Fauske og i Sulitjelma? Idrettslaget kan kjøre 

noen løyper, men ber om at driftsutgifter dekkes av kommunen. Helsesportssenter 

har tilbud å kjøre opp løyper med kompensasjon fra Fauske kommune. Kan 

ordfører se om det er mulig å få til en løsning? 

2. Ser at varaordfører på facebooksiden har skrevet ang. forslag i PLUT – Stenging 

av vei til Valnesfjord skole. Jeg hadde forslag om at veien skulle stenge mellom kl. 

08.00 – 09.00. Varaordfører har satt spørsmål om elevene ikke er myke trafikanter 

resten av døgnet. Det ikke mulighet for meg å besvare dette på facebook. Vil 

ordfører sette nettvett på dagsorden på politikeropplæringen? 

 Hege Harsvik (FL): Viser til leder i Saltenposten ang. nedskjæringer i Røvika. Dette 

vil gå ut over Leitebakken 7. Konsekvenser vil være at 8 – 10 årsverk forsvinner fra 5. 

februar. Har dette noen konsekvenser for barnevernet vårt? Har ordfører kjent til 

nedskjæringene og hva vil bli gjort med dette? 

 Per-Gunnar Kung Skotåm (R): Forurensningssituasjonen i Sulitjelma-vassdraget. Det 

fungerer ikke med avrenning. Løkken har fått tilført midler for opprydding. Hvorfor 

har ikke Fauske og Skjerstadfjorden fått dette? Dette har innvirkning på fremtidig 

gruvedrift. Ber ordfører redegjøre for hva vi skal gjøre. 

 Kjell Sverre Jakobsen (AFI): 

1. Barnevernet – Hva er gjort for å få ansatt nye personer? 

2. Hva er status for framdriftsplan Vestmyra skole? Det er satt spørsmål om 

tilbakekjøp av sentralskola. Er det tatt en avgjørelse om dette? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig vedtatt. 

 

Marianne Tverå (H) tiltrådte fra og med sak 78/12. 

Nils Christian Steinbakk (FL) innvilget permisjon fra og med svar på spørsmål. 

 

Rådmann v/avdelingsleder for IT og innkjøp Tom Seljeås orienterte om status papirløs 

politiker. 

 

Svar på spørsmål: 

Kjetil Sørbotten: 



Pkt. 1. Rådmannen svarte. Det er søkt fylkeskommunen om midler. Vi har enda ikke mottatt 

svar. Ekstra kostnader er ikke tatt høyde for i budsjettet. 

Pkt. 2. Ordfører svarte. Debatten skal være i utvalgene. Vi må alle ha nettvett. 

Hege Harsvik: 

Rådmannen svarte. Mottok et brev fra BUFETAT den 10. januar. Oppfattet ikke hva 

konsekvensene var. Sendt derfor en e-post til saksbehandler og ba om informasjon om 

virkningen for Fauske. Har nå laget et skriv til region nord med kopi til direktoratet. 

Ordfører svarte. Ordfører har ikke vært kjent med dette før i forrige uke på styremøte i KS. 

Per-Gunnar Kung Skotåm: 

Ordfører svarte. Mener vi bør ha dialog og samhandling. Statssekretæren kommer på besøk 

for å se på forholdene. 

Kjell Sverre Jakobsen: 

Pkt. 1. Ordfører svarte. Er ikke kjent det at noen stillingshjemler i barnevernet er inndratt. 

Pkt. 2. Kommunalsjef svarte. Det har i det siste vært 3 vedtak. Det er vedtatt ny 1-10-skole. I 

budsjettvedtaket skulle sentralskola vurderes. Dette har frist til 01.03.2012. Det andre i 

budsjettvedtaket som ble vedtatt, var en vurdering av ny skolestruktur med frist 1. halvår 

2012. Budsjettvedtakene må vurderes før prosjektet med ny skole kan fortsette. Det er satt av 

216 mill. til ny skole. 

 



Sakliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

076/12 GODKJENNING AV MØTEBOK 

077/12 REFERATSAKER I PERIODEN 

078/12 SAMHANDLINGSREFORMEN - AVTALEVERK 

079/12 HELHETLIG VURDERING AV DEN KOMMUNALE 

EIENDOMSFORVALTNING I FAUSKE KOMMUNE 

080/12 SÆRUTSKRIFT FRA KONTROLLUTVALGET SAK 14/11 - 

FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORT RESPONSTID BYGGESAK 

081/12 FASTSETTING PLANPROGRAM - OMRÅDEREGULERING FOR 

TERMINALVEIEN ØST 

082/12 OPPNEVNING AV POLITISKE REPRESENTANTER TIL KULTURHUS-

KOMITE 

083/12 SUPPLERINGSVALG - MEDDOMMER TIL HÅLOGALAND 

LAGMANNSRETT FOR PERIODEN FRAM TIL 1. JANUAR 2013 

084/12 VALG AV OVERFORMYNDER ETTER BORTGANG - ROLF 

PETTERSEN 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/616      

 Arkiv sakID.:   12/166  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    076/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 3/2012 og 4/2012 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 3/2012 og 4/2012 godkjennes. 

 

 

KOM-076/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/615      

 Arkiv sakID.:   12/165  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    077/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 11/12216 I 11/2789 01.12.2011 Det 

Kriminalitetsforebyggende 

råd 

ÅPENT BREV TIL NYVALGTE 

LOKALPOLITIKERE OM 

KRIMINALITETSFOREBYGGING 

GENERELT OG OM RUS/VOLG 

OG ALKOHOLPOLITIKK 

 11/12238 I 04/2339 08.12.2011 Salten kontrollutvalgsservice PROTOKOLL - FAUSKE 

KONTROLLUTVALG 8. 

DESEMBER 2011 

 11/12241 I 11/2796 12.12.2011 Salten kontrollutvalgsservice SAKSPROTOKOLL 

KONTROLLUTVALGET FAUSKE 

- UTREDNING AV 

SAMMENSLUTNING AV 

REVISJONSENHETEN I 

NORDLAND 

 11/12242 I 11/2797 19.12.2011 Salten kontrollutvalgsservice SAKSPROTOKOLL 

KONTROLLUTVALGET FAUSKE 

- NUMMERERT BREV/REVISORS 

RAPPORT 1/2011: 

PASIENTREGNSKAP 

 11/12325 X 11/1932 23.12.2011  REFERAT FRA MØTE I EIVIND 

SANNES LEGAT - 21.12.11 

 11/12356 I 11/2826 22.12.2011 LVK - Landssamanslutninga 

av vasskraftkommunar 

HØRINGSNOTAT OM LVKS 

ORGANISERING OG 

VEDTEKTER 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

KOM-077/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 



formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/117      

      Arkiv sakID.:   11/1561  Saksbehandler:  Ole Reidar Sollund  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    042/12 DRIFTSUTVALG Dato:  18.01.2012 

 006/12 ELDRERÅDET  19.01.2012 

 048/12 FORMANNSKAP  23.01.2012 

 002/12 FAUSKE KOMMUNALE RÅD FOR 

LIKESTILLING AV FUNKSJONSHEMMEDE 

 24.01.2012 

 078/12 KOMMUNESTYRE  26.01.2012 

 

 

 

SAMHANDLINGSREFORMEN - AVTALEVERK 

   

 
Vedlegg: 1. Samarbeidsavtale 

2. Tjenesteavtale 1 

3. Tjenesteavtale 3 

4. Tjenesteavtale 5 

5. Tjenesteavtale 11 

 

Saksopplysninger: 

 

1. I forbindelse med Samhandlingsreformen og Lov om Kommunale helse og 

Omsorgstjenester av 14. juni 2011 § 6-1 m.fl. (helse og omsorgstjenesteloven), jfr. Lov 

om spesialisthelsetjenester § 2 - le, er vi pålagt å inngå Samarbeidsavtale og 11 

Tjenesteavtaler med Helseforetaket Nordlandssykehuset. 

 

 

2. Innen 31. januar 2012 skal følgende avtaler være etablert: 

  

 Samarbeidsavtale mellom Fauske Kommune og Helseforetaket Nordlandsykehuset. 

 Tjenesteavtale 1, som omfatter ansvar rundt Helse og Omsorgsoppgaver og tiltak 

partene skal utføre. 

 Tjenesteavtale 3, som omfatter ansvar og oppgaver ved henvisning og innleggelse av 

pasienter innen somatikk, rusbehandling og psykisk helsevern. 

 Tjenesteavtale 5, som omfatter ansvar og oppgavefordeling ved opphold i og utskrivning 

av pasienter fra spesialisthelsetjenesten. 

 Tjenesteavtale 11, som omfatter omforente beredskapsplaner og planer for 

akuttmedisinske kjeden. 

 

Grunnlaget for avtalene er utarbeidet i samarbeid med øvrige kommuner i Salten gjennom Salten 

Regionråd og regionalt samarbeidsorgan, Reso, Sunnhet i Salten. Kommunene i Lofoten og 

Vesterålen har også deltatt i prosessen, da vi har felles foretaks tilhørighet. 

Prosessen rundt avtaleutkast og overordnede forhandlinger har blitt gjennomført til vår 

tilfredshet. Disse avtalene har dannet grunnlag for vedlagte avtaleverk som er framforhandlet for 

Fauske Kommune. 



Juridisk kvalitetssikring og gjennomgang av avtaleverket, er ivaretatt av KS-Advokat Solfrid 

Vaage Haukaas 

 

Gjenstående 7 tjenesteavtaler skal være ferdig forhandlet og etablert innen 1. juli 2012.  

 

Disse er følgende: 

 Tjenesteavtale 2, som omfatter retningslinjer for samarbeid i tilknytning til innleggelse, 

utskriving, habilitering, rehabilitering og lærings og mestringstilbud for å sikre helhetlig 

sammenhengende helse og omsorgstjenester til pasienter med behov for koordinerte 

tjenester. 

 Tjenesteavtale 4, som omfatter beskrivelse av kommunens tilbud om døgnopphold for 

øyeblikkelig hjelp etter § 3 – 5 tredje ledd. 

 Tjenesteavtale 6, som omfatter retningslinjer for gjensidig kunnskapsoverføring og 

informasjonsutveksling og for faglig nettverk og hospitering. 

 Tjenesteavtale 7, som omfatter samarbeid om forskning, utdanning, praksis og læretid. 

 Tjenesteavtale 8, som omfatter samarbeid om jordmortjenester. 

 Tjenesteavtale 9, som omfatter samarbeid om IKT – løsninger lokalt. 

 Tjenesteavtale 10, som omfatter samarbeid om forebygging. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Generelt: 
 

Avtaleverket, og da spesielt enkelte av tjenesteavtalene, vil kreve tett oppfølging fra vår side. 

Dette gjelder spesielt helt nye elementer som omfatter pasientflyt, kompetanseoverføring, 

samhandlingsarenaer, medfinansiering og informasjonsflyt. 

Brukerkontoret vil være et meget viktig kontakt- og bindeledd for reformens områder som tar for 

seg medfinansiering, områdene rundt utskrivningsklare pasienter og medisinsk behandling med 

DRG beregning. Alle henvendelser fra helseforetaket, som berører pasientforløp, skal skje til og 

gjennom Brukerkontoret. 

De skal også være Fauske Kommunes kompetansesenter for lovverket, som er hovedelement i 

Samhandlingsreformen. 

Kritiske suksessfaktorer for å lykkes innenfor følgende avtaler vil være: 

 

 Samarbeidsavtale mellom Fauske Kommune og Helseforetaket Nordlandsykehuset. 

o Avtalen er overordnet og er bygget på nasjonale føringer som igjen har føringer 

fra lovverket. Følges opp gjennom gode beskrevne samarbeidsformer og henviser 

til de 11 tjenesteavtalene som skal inngås med Helseforetaket. 

 Tjenesteavtale 1, som omfatter ansvar rundt Helse og Omsorgsoppgaver og tiltak 

partene skal utføre. 

o Avtalen må avstedkomme gode samarbeidsarenaer mellom kommuneoverlege og 

Helseforetaket. 

 Tjenesteavtale 3, som omfatter ansvar og oppgaver ved henvisning og innleggelse av 

pasienter innen somatikk, rusbehandling og psykisk helsevern. 

o Oppfølging rundt ansvarsfordeling mellom spesialisthelsetjenesten og kommunen. 

Pasienter som henvises til øyeblikkelig hjelp og at dette fungerer inn mot egen 

Post, når denne er ferdig etablert. 

o Følge opp beskrevne ansvarsoppgaver som ligger implementert i avtaleverket. 



 Tjenesteavtale 5, som omfatter ansvar og oppgavefordeling ved opphold i og utskrivning 

av pasienter fra spesialisthelsetjenesten. 

o Avtalen er framforhandlet med forankring i og med bakgrunn fra 

informasjonsskriv Ref.201104731, av 21 Desember 2011 “Informasjon om 

gjennomføring av samhandlingsreformen” og vedlegg “Samhandlingsreformen – 

informasjon om ikraftsetting av lov om kommunale helse og omsorgstjenester” 

fra Helse og Omsorgsdepartement.  

o Hvis Helse Nord aksepterer annen formulering under Kap.10 “Rutiner for 

varsling om utskrivningsklar pasient”, skal dette endres under evaluering 

april/mai 2012 ref. kap.10.4. 

o Denne avtalen har nytt element ved at kommunen får betalingsplikt fra dag 1, mot 

fra dag 10 tidligere. Tett oppfølging er meget viktig, da det kan få store 

økonomiske konsekvenser å la denne skalere fritt. Dette ivaretas fult og helt av 

Brukerkontoret med bakgrunn i deres driftsrutiner. 

o Kapitel 9 “Helsespesifikk” vil være et viktig oppfølgingspunkt. 

o Oppfølging av denne avtalen skal gjennomføres både eksternt mot Helseforetaket 

og internt mot Hjemmetjenesten og Institusjonene. 

o Det skal etableres eierskap for denne avtalen i alle våre ledd. 

o Status meddeles rådmann og politiske utvalg månedlig. 

 

 Tjenesteavtale 11, som omfatter omforente beredskapsplaner og planer for 

akuttmedisinske kjeden. 

o Viktig avtale å følge opp rundt den akuttmedisinske oppfølgingen. Dette 

innbefatter krise og katastrofeberedskap og som kommer inn som del av våre 

etablerte fora for dette. 

o Sikre at beredskapsplaner og samarbeidsarenaer er på plass. 

 

Oppsummering: 

 

Fauske Kommune har jobbet godt med Samhandlingsreformen og dens påvirkning av vår 

etablerte drift og organisasjon. Vi har startet gode prosesser for å implementere reformen i 

perioden fram mot 1. januar 2016. Vi har etablert oppfølgingsrutiner rundt nye medfinansiering 

områder for medisinsk behandling og utskrivningsklare somatiske pasienter. Forankring rundt 

betydning og konsekvenser som følge av reformen er i godt gjenge og vi mener å kunne møte 

oppstart av Samhandlingsreformen med en engasjert og informert organisasjon. 

Avtaleutkastene har vært ute på høring i kommunens respektive fagmiljø som har ført til 

presiseringer som har forsterket den enkelte avtale. 

 

INNSTILLING : 
 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

DRIF-042/12 VEDTAK-  18.01.2012 
 

Saken ble utdelt i møtet. 

 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 



Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL ELDRERÅD OG FORMANNSKAP: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

ELD-006/12 VEDTAK-  19.01.2012 
 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

FOR-048/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 

Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

KOM-078/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Brev fra Helse- og omsorgsdepartementet til KS datert 20.01.2012 ble utdelt i møtet. 

 

Per-Gunnar Kung Skotåm (R) fremmet følgende omforente tilleggsforslag: 

Fauske kommune mener samhandlingsreformen setter pasienten i fokus og kan sikre et 

mer helhetlig tilbud. 

Kommunestyret i Fauske forutsetter at Stortinget tar en full gjennomgang av 

samhandlingsreformen og dekker de reelle kostnadene omleggingen koster. 

 

Det omforente tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

Formannskapets innstilling med tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

Fauske kommune mener samhandlingsreformen setter pasienten i fokus og kan sikre et 

mer helhetlig tilbud. 

Kommunestyret i Fauske forutsetter at Stortinget tar en full gjennomgang av 

samhandlingsreformen og dekker de reelle kostnadene omleggingen koster. 



 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Helse- og 

omsorgsdepartementet 

Postboks 8011 Dep 0030 OSLO 

Rådmann til videre forføyning    

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/402      

      Arkiv sakID.:   12/109  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    079/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

HELHETLIG VURDERING AV DEN KOMMUNALE EIENDOMSFORVALTNING I 

FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: Prosjektplan for prosjekt “Helhetlig vurdering av den kommunale eiendomsforvaltning i Fauske 

kommune” 

Vedtekter for Hjemfallsfondet 

 

Bakgrunn for saken: 
 

Kommunestyret i Fauske kommune har i sak 074/12 “bedt om å få seg forelagt egen sak 

vedrørende forvaltning, drift, vedlikehold og utvikling av eiendomsforvaltningen i 

økonomiplanperioden”. 

 

Hensikten med prosjektet vil være å få en helhetlig vurdering av den kommunale 

eiendomsmassen i kommunen. 

 

Fauske kommune har, som en rekke andre kommuner et ikke ubetydelig etterslep på vedlikehold 

av sin eiendomsmasse. Vi synes bare i liten grad til å være i stand til å vedlikeholde og 

oppgradere vår eiendomsmasse. I tillegg synes det å være slik at vi fremstår med en fragmentert 

og med liten samlet oversikt og forvaltning av den kommunale boligmasse, hvilket medfører at 

brukere med behov for boliger blir sendt mellom ulike offentlige instanser som boligkontor, 

NAV mfl. Dette er uheldig. 

 

I budsjettet for 2012 og økonomiplanen er det lagt opp til en relativt ekspansiv 

investeringsaktivitet innenfor bla områdene skole og kultur. For å hindre at vår fremtidige 

eiendomsmasse kommer i ubalanse mht drift og vedlikehold er det viktig for kommunen å fatte 

et strategisk grep rundt eiendomsforvaltningen. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Med bakgrunn i dette ønsker rådmannen å opprette et tidsavgrenset prosjekt på 2 år innenfor 

eksisterende budsjettrammer hvor hensikten vil være å få på plass en helhetlig vurdering av den 

kommunale eiendomsmassen i kommunen, herunder komme med forslag til fremtidig 

forvaltningsordning av fagområdet. Jfr vedlagte prosjektplan 

 

INNSTILLING : 
 

Kommunestyret vedtar å opprette et tidsavgrenset prosjekt i perioden 2012 og 2013, for 

en helhetlig vurdering av den kommunale eiendomsmassen, jfr vedlagte prosjektplan. 



 

Prosjektorganisering iht vedlagte prosjektplan. 

 

Som politisk representant til styringsgruppen 

velges;……………………………………………………. 

 

Prosjektet fremlegger en egen sak til kommunestyret i løpet av 1 halvår 2013. 

Kommunestyret holdes informert underveis i prosjektarbeidet. 

 

Prosjektet finansieres gjennom bruk av 2 millioner fra Hjemfallsfondet over årene 2012, 

2013 og 2014. 

 

 

KOM-079/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Trine Nordvik Løkås (AP) foreslo følgende politisk representant til 

styringsgruppen: 

 Tom Vidar Karlsen 

 

Rådmannen endret innstillingen: 

Siste setning i innstillingen strykes. 

 

Jørn Stene foreslo følgende endringsforslag til avsnitt 5 i innstillingen: 

Prosjektet finansieres innenfor vedtatt budsjett. 

 

FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

Endret innstilling ble enstemmig vedtatt. 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Kommunestyret vedtar å opprette et tidsavgrenset prosjekt i perioden 2012 og 2013, for 

en helhetlig vurdering av den kommunale eiendomsmassen, jfr vedlagte prosjektplan. 

 

Prosjektorganisering iht vedlagte prosjektplan. 

 

Som politisk representant til styringsgruppen velges: 

 Tom Vidar Karlsen, Krepsvn. 2, 8206 Fauske 

 

Prosjektet fremlegger en egen sak til kommunestyret i løpet av 1 halvår 2013. 

Kommunestyret holdes informert underveis i prosjektarbeidet. 

 

Prosjektet finansieres innenfor vedtatt budsjett. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     



Tom Vidar Karlsen Krepsvn. 2 8206 FAUSKE 

Rådmannen til videre 

forføyning 

   

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/73      

      Arkiv sakID.:   11/2794  Saksbehandler:  Kontrollutvalget  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    080/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

SÆRUTSKRIFT FRA KONTROLLUTVALGET SAK 14/11 - 

FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORT RESPONSTID BYGGESAK 

   

 
Vedlegg: 1. Særutskrift Fauske kontrollutvalgs sak 14/11 

2. Saksutredning sak 14/11 

3. Forvaltningsrevisjon – Responstid Byggesak 

 

Sammendrag: 
 

Det vises til kontrollutvalgets sak 14/11. 

 

INNSTILLING FRA KONTROLLUTVALGET: 
 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Responstid i forvaltningen er forelagt kommunestyret 

i Fauske og tas til etterretning. 

2. Kommunestyret ber rådmannen merke seg rapportens anbefalinger. 

3. Kommunestyret merker seg at kommunens byggesaksbehandling er tilfredsstillende 

på mange områder, men vil trekke frem behovet for økt kvalitetssikring av 

byggesaksbehandlingen. 

 

 

KOM-080/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Responstid i forvaltningen er forelagt kommunestyret 

i Fauske og tas til etterretning. 

2. Kommunestyret ber rådmannen merke seg rapportens anbefalinger. 

3. Kommunestyret merker seg at kommunens byggesaksbehandling er tilfredsstillende 

på mange områder, men vil trekke frem behovet for økt kvalitetssikring av 

byggesaksbehandlingen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 



Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling    

Rådmannen    

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   11/12155      

      Arkiv sakID.:   11/2764  Saksbehandler:  Jan Erik Johansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyret 
 

Sak nr.:    028/12 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  17.01.2012 

 081/12 KOMMUNESTYRE  26.01.2012 

 

 

 

FASTSETTING PLANPROGRAM - OMRÅDEREGULERING FOR TERMINALVEIEN 

ØST 

   

 
Vedlegg: Forslag til Planprogram 

 

 

Saksopplysninger: 

 

A/S Salten Kartdata er engasjert av Fauske kommune til å utarbeide forslag til områderegulering 

av et ca. 150 dekar stort område like nord for Fauske jernbanestasjon og sørøst for E6 i Fauske 

kommune 

Det ble avholdt forhåndskonferanse 29.06.2011 med Fauske kommune v/Paul Aakerli og Jan-

Erik Johansen. 

 

Hensikten med planarbeidet er å fastlegge rammer for den framtidige utviklingen øst for 

Terminalveien på Krokdalsmyra. Målet er å regulere området til formålene forretning, kontor og 

industri da kommunen ønsker tomter for etablering av større virksomheter (storhandel). Det 

meste av området vest for Terminalveien er utbygd. 

 

Planen utløser krav om konsekvensutredning (KU) i henhold til Forskrift om 

konsekvensutredninger av 26.06.2009 kapittel II, § 2 f), Vedlegg I pkt. 1 vedrørende bygg med 

bruksareal på mer enn 15 000 m². 

Formålet med utredningen er å klargjøre virkningen av tiltak som kan ha vesentlige 

konsekvenser for miljø, naturressurser eller samfunn. I dette tilfellet er mulige konsekvenser for 

handelen i Fauske sentrum samt trafikkforholdene i og rundt planområdet som er de mest 

sentrale temaene. 

 

For reguleringsplaner som kan ha vesentlige virkninger for miljø og samfunn, skal det som ledd i 

varsling av planoppstart utarbeides et forslag til planprogram som grunnlag for planarbeidet, bl.a 

hvilke tema som skal utredes i KU.  

Forslag til planprogram sendes på høring og legges ut til offentlig ettersyn samtidig med varsling 

av planoppstart. 

Planprogrammet skal fastsettes av kommunen (planmyndigheten).   

  

Forslag til planprogram er sendt på høring samtidig med kunngjøring av oppstart av arbeid med 

områderegulering for Terminalveien øst. 

 

 



Saksbehandlers vurdering: 

 

Det ble annonsert oppstart av planarbeidet i Saltenposten 04.10.2011 og melding om 

planoppstart  sendt til offentlige myndigheter, naboer og andre berørte parter 30.09.2011. 

Samtidig ble det sendt ut forslag til planprogram med frist 25.11.2011 for uttalelser. Statens 

vegvesen ba om utsettelse av fristen og fikk dette frem til 09.12.2011. 

Det er innkommet 8 innspill til forslag til planprogram. Innspill fra Nordland fylkeskommune er 

mottatt 4 uker etter høringsfrist uten at det er bedt om utsettelse av fristen. Av den grunn tas det 

ikke konkret hensyn til dette innspill, men er likevel prinsipielt kommentert nedenfor. 

 

Innspill fra høringsrunden er innført som komprimert utdrag og deretter er det gjort en 

vurdering/anbefaling vedr. problemstillingen slik den fremstår. 

 

 

Fauske Næringsforum (datert 13.10.2011) 

Mener planområdet må omfatte hele området nordøst for Terminalveien dvs. området fra 

Terminalveien inkl. trasé for ny E6 og området mot dagens E6. Fauske har stort behov for 

opparbeidede næringsarealer som kan tilbys aktører som ønsker å etablere seg uten tidkrevende 

forarbeid. Foreslår at området brukes som deponi i det fremtidige prosjektet som omhandler 

uttak av masse f.eks. ny tunnel ny E6. Viktig GS-veg i området synliggjøres i planarbeidet og 

sees i sammenheng med GS-veg langs Terminalveien fra Hauanbrua til E6. Plandokumentet må 

ta hensyn til økt godstrafikk og fremtidig godsterminal i området. Det er tidligere fremmet 

forslag om døgnhvileplass (truckstopp) for vogntog ved Scania (midt på E6). Herunder ligger 

også tømmestasjon og hvileplass for bobiler. Dette må inkluderes i plandokumentet. 

 

Vurdering: Utover det som fremkommer i Kommunedelplan for Fauske sentrum, del 1, vet 

kommunen for lite om fremtidig utnyttelse av arealet opp mot trasé for ny E6. Det er også 

knyttet konflikter til fordrøyningsbassenget nord for planområdet. Dette området vil bli kjørt som 

egen planprosess og koblet direkte mot gjennomføring bygging ny E6. Masseuttak er en del av 

Statens vegvesen (SVV) arbeid og evt. bruk av disse må gjøres gjennom samarbeid med SVV og 

Fauske kommune. Plan for godsterminal ligger inne i gjeldende plan for Fauske stasjonsområde 

vedtatt 05.10.2006. Vurdering av godstrafikk og GS-veger er en naturlig del i den generelle 

trafikkanalysen for området jf. planprogram. Når det gjelder truckstopp er dette med i gjeldende 

plan for Truckstopp Fauske vedtatt 03.06.2004. Det pågår i dag et samarbeid mellom SVV og 

Fauske kommune vedr. døgnhvileplass ved Scania og her vurderes også tømmestasjon og 

hvileplass for bobiler. 

 

Anbefaling: Planområdets avgrensning opprettholdes. Godstrafikk og GS-veg vurderes i 

trafikkanalyse samt at GS-veg vises i plankart. Døgnhvileplass/truckstopp kjøres i egen 

planprosess i samarbeid med SVV. 

 

 

Sametinget (datert 24.10.2011) 

Ingen kjente automatisk fredete samiske kulturminner. Trenger kartfesting av tiltak før det kan 

gis endelig uttalelse.   

 

Vurdering/anbefaling: Avventer uttalelse fra Sametinget i forbindelse med offentlig ettersyn.  

 

 

NVE (datert 01.11.2011) 



Vassdragsmiljø: Området berører ingen større vassdrag, men ligger på et myrområde, 

Krokdalsmyra, med noen mindre bekker og tjern. Grunnforhold: Området består av tykk 

havavsetning, noe som kan være indikasjon på ustabile grunnforhold. Det bør gjøres en 

vurdering av om grunn- og terrengforholdene er slik at det kan være fare for kvikkleireskred. 

NGIs kvikkleirekartlegging har ikke påvist dette i gjeldende område, men plandokumentene må 

tydelig vise at faren er vurdert og tatt hensyn til. NVE mener det bør vurderes å ta temaet 

grunnforhold inn i konsekvensutredningen. Kommunen skal påse at faren for kvikkleireskred er 

tilstrekkelig utredet før planen vedtas. Kommunen sier at dette skal utredes av tiltakshaver før 

byggetillatelse. NVEs retningslinjer er skjerpet og dersom reell fare ikke er utredet, og 

sikkerheten i hht. sikkerhetskravene i byggteknisk forskrift (TEK10) ikke er ivaretatt i 

reguleringsplanen, vil det bli fremmet innsigelse til planen. Temaet overvann må tas med i den 

videre planleggingen og det vises i den forbindelse til rapport fra Norsk Vann – Veiledning i 

klimatilpasset overvannshåndtering 162/2008. 

 

Vurdering: Bestemmelse i kommuneplanens arealdel, § 9.1 c), lyder slik: Før det fattes 

reguleringsvedtak eller gis bygge- eller delingstillatelse skal det foreligge en vurdering av 

arealplanens/ det omsøkte tiltakets innvirkning på risiko- og sårbarhetsforhold. Dersom en 

finner at risiko- og sårbarhetsforhold ikke er aktuelt tema for aktuell plan/ aktuelt tiltak skal 

dette gå fram av vedtak. NGI-rapport 20091761-1, kvikkleirekartlegging – kartblad Fauske 

2129IV, brukes i vurderingene. 

NGIs kvikkleirekartlegging har i utgangspunktet ikke påvist ustabile grunnforhold i angjeldende 

område. Myrområdet er tilnærmet flatt med mindre dammer i nordligste del av planområdet. 

Nord for planområdet er det mindre bekker og område for fordrøyningsbasseng (flombuffer) vist 

i vedtatt reguleringsplan for Truckstopp i Fauske. 

Målet med en helhetlig geoteknisk undersøkelse av hele planområdet må jo være at det kan 

avklares hvor nye bygninger i ettertid kan oppføres. Det kan imidlertid i ettertid bli en utfordring 

å gi byggetillatelse direkte fra en slik helhetlig vurdering hvis den ikke er nok detaljert.  

I forbindelse med utbygging på vestsiden av Terminalveien ble grunnundersøkelser gjennomført 

og det ble påvist mindre lommer med kvikkleire. Kommunen vurderer derfor at det vil være 

vanskelig og i tillegg uøkonomisk å gjøre grunnundersøkelser før man har mer konkrete planer 

på hvor nye bygg m.m. ønskes plassert. Så lenge man ikke får bygge før grunnforholdene er 

undersøkt skulle krav til sikkerhet være oppfylt.  

Når det gjelder overflatevann er dette sjelden en del av en flateregulering utover krav om 

utarbeiding av plan for overflatevann i bestemmelsene. I Fauske har alle større asfalterte flater 

overvannskummer, som er knyttet opp mot det kommunale overflatevannssystemet. Normalt 

lages planen i forbindelse med byggeprosjektering og må godkjennes av kommunens 

kommunaltekniske avdeling. 

 

Anbefaling: Det tas ikke stilling til grunnforhold eller overflatevann i reguleringsprosessen 

utover at krav om grunnundersøkelser og plan for overflatevann legges inn i 

rekkefølgebestemmelsene. 

 

 

Jernbaneverket (datert 21.11.2011) 

På Fauske stasjon er det registrert mye ulovlig villkryssing over jernbanesporene. Det er bygd ny 

undergang nordvest for jernbanesporene og det er oppført sikkerhetsgjerde rundt 

stasjonsområdet, uten at antall villkrysninger har gått ned. Jernbaneverket har tidligere rettet 

kritikk til Fauske kommune sin håndtering av reguleringsplan for Fauske stasjonsområde, som 

grenser til denne planen. Dette på manglende oppfølging av rekkefølgebestemmelser, der nytt 

kjøpesenter ikke skulle bygges før GS-veg (GS2) var etablert. Undergangen får ikke full effekt 



før GS-vegen til næringsområdene på Krokdalsmyra er etablert. Videre utbygging i området vil 

føre til økning av myke trafikanter til og fra området. Jernbaneverket forventer at det tas inn et 

rekkefølgekrav i reguleringsbestemmelsene om at vegløsningene (inkl. GS2) i reguleringsplan 

for Fauske stasjonsområde må være etablert før det kan settes i gang mer utbygging i området.  

 

Vurdering: Kommunen er kjent med villkrysningene og jernbaneverkets sikkerhetstiltak. 

Rekkefølgebestemmelser for GS2 inngår i gjeldende plan for Fauske stasjonsområde vedtatt 

05.10.2006 samt bebyggelsesplan av 17.03.2009. Kommunen kjører en prosess med oppfølging 

overfor tiltakshaver. Noe av diskusjonen går nå på at det er behov for å endre litt på gjeldende 

trasé (GS2) pga. tiltakshavers videre utbygging i området.  

 

Anbefaling: Rekkefølgebestemmelser vedrørende vegløsninger innenfor planområdet for 

Terminalveien Øst vil bli tatt inn i planen, men ikke for GS2 da denne ligger i en allerede vedtatt 

plan. 

 

 

Fauske Lysverk AS (datert 21.11.2011) 

Innspill planprogram med vekt på pkt. 3.3 Teknisk infrastruktur og 5.3 Klima/energi. Lysverket 

har i dag to fjernvarmeanlegg, det ene er et midlertidig gassanlegg (Krokdalsmyra) og det andre 

er varmekilden fra en container som inneholder 3 stk. elementkjeler på hver 500 kW. Rørnettet 

er ferdiglagt i grunnen, hvorpå følgende er påkoblet: Vestmyra videregående skole, Vestmyra 

barneskole, Fauske svømmehall og Fauske Fengsel. Det jobbes fortløpende med å koble opp 

flere kunder på eksisterende fjernvarmenett eks. Fauske Helsetun og rør for snøsmelting i 

Storgata og Sjøgata. I tillegg er Fauske Handelspark på Krokdalsmyra oppvarmet med gass. Hele 

Fauske er befart med tanke på nye kunder til fjernvarmenettet og strekker seg fra Erikstad i vest, 

til Mesta i nord og jernbanestasjon i øst. Det er planlagt at et nytt nett skal knytte kundene 

sammen hvor også eksisterende nett skal knyttes til. Før Fauske Lysverk setter i gang med videre 

bygging av fjernvarmenett, så vil kartlegging av kundegrunnlaget med tilhørende effekt og 

energileveranse være viktig. Om potensielle kunder som kan bruke fjernvarme ikke pålegges 

tilknytning vil det ikke være lønnsomt med utbygging av infrastrukturen. Dette vil hindre 

utbygging av fjernvarme på Fauske. Ber om følgende: 1 - At det legges opp til at bygget skal 

bruke fjernvarme som energikilde. 2 - At anlegget pålegges å koble seg opp til fjernvarmen til 

Fauske Lysverk AS når en evt. infrastruktur er på plass. Fauske Lysverk ber om å bli tatt med på 

møte/råd i den videre planleggingen av området. Dette både med bakgrunn i elforsyning 

(nettutbygging) og med tanke på fjernvarmeanlegg. 

 

Vurdering: Eventuell opparbeidelse og tilknytningsplikt til fjernvarmeanlegg må forankres i 

Plan- og bygningslovens § 27-5 om fjernvarmeanlegg. Tilknytningsplikt til fjernvarme kan bare 

kreves innenfor konsesjonsområdet til fjernvarmeanlegg.  

Generelt kan det ikke gis planbestemmelser om forhold i tilknytning til bygninger som er 

regulert i TEK. Etter TEK10 § 14-8 kan det bare kreves tilrettelegging for tilknytning til 

fjernvarme for tiltak der tilknytningsplikt er besluttet i plan, noe som bare kan gjøres for 

fjernvarmeanlegg med konsesjon. 

Imidlertid forutsetter TEK10 § 14-7 nr.2 og 3 at bygning skal prosjekteres og utformes slik at en 

viss minimumsandel av netto varmebehov kan dekkes med annen energiforsyning enn 

direktevirkende elektrisitet (eller fossile brensel), noe som i praksis innebærer installasjon av 

vannbåren varme i de aller fleste tilfelle. 

Kommunen har avtale om tilrettelegging og tilkobling fjernvarme når det gjelder kommunale 

bygg. Det kan ikke kreves tilkobling til annen privat aktør f.eks. Fauske Lysverk om ikke det 

foreligger konsesjon for dette.  



 

Anbefaling: Utover generelt krav til kommunale bygg vil det ikke bli stilt krav til andre utover 

at bygg skal tilrettelegges for vannbåren varme. Så lenge det ikke foreligger konsesjon på 

fjernvarme kan ikke kommunen pålegge tilknytning til fjernvarmeanlegg levert av en bestemt 

leverandør.  

 

 

Nordland reindriftsforvaltning (datert 22.11.2011) 

Saken forelagt Duokta reinbeitedistrikt, som ikke har merknader til saken og heller ikke 

reindriftsforvaltningen.  

 

Vurdering/anbefaling: Tas til etterretning. 

 

 

Statens vegvesen Region nord (SVV) (datert 08.12.2011) 

Ser positivt på at det planlegges samlet avkjøring fra Terminalveien til området. Fauske 

kommune og næringslivet, som allerede er etablert i området, har gitt uttrykk for at 

trafikkavviklingen i krysset E6/Terminalveien er problematisk. Konsekvensen av økt aktivitet i 

området kan forverre den trafikale situasjonen. Under tema for trafikk i konsekvensutredningen 

må derfor også trafikkavviklingen i krysset E6/Terminalveien utredes. Det kan være aktuelt at 

det blir stilt krav om ombygging av krysset som en rekkefølgebestemmelse i planen. 

Kryssområdet bør da innlemmes som en del av planområdet. I tidligere planer foreligger det 

forslag til ombygging av dette krysset til rundkjøring.  

 

Vurdering: Kommentar: Kryss E6/Terminalveien er allerede nevnt i planprogrammet (første 

avsnitt i pkt. 5.2) og er en del av utredningsområdet i trafikkanalysen. Rådmannen vil avvente 

konklusjon fra trafikkanalysen vedrørende løsning for kryss E6/Terminalveien m.fl. før man tar 

stilling til en evt. planprosess for berørte kryss/veier utenfor planområdet.  

I utgangspunktet stiller ikke kommunen rekkefølgekrav til tiltak utenfor planområdet. 

 

Anbefaling: Planområdet utvides ikke og kommunen avventer forslag til løsning i 

trafikkanalysen og vil da vurdere evt. utvidelse av planområdet. 

 

 

Nordland fylkeskommune (Nfk) (datert 13.12.2011) 

Fauske er viktig handelssentrum for Indre Salten. Regionsentrene er viktige for Nfk som 

lokomotiver i den regionale samfunnsutviklingen. Gjennom forskjellige stedsutviklingsprosjekt, 

også i Fauske, har Nfk arbeidet for å styrke bysentrene i fylket. Det er ønskelig at kommunen 

følger dette opp i sine prioriteringer. Nye etableringer utenfor de etablerte sentrumsområdene har 

ført til en svekkelse av handelsgrunnlaget for forretningene i sentrum. Dette fører igjen til 

redusert attraktivitet og regional betydning for våre byer, og en utvikling med økt avhengighet av 

bil. Større forretningsetableringer utenfor sentrum vil gi negative miljø- og trivselsfaktorer i 

Fauske. Et handelstilbud med avhengighet av bil vil være et redusert tilbud til reisende og 

fastboende uten bil. Bes om at sentrumsarealene prioriteres fremfor å legge til rette for nye 

etableringer utenfor byområdet. Der man ønsker å legge til rette for nye etableringer utenfor 

sentrum, vil man måtte forholde seg til statlige planretningslinjer for kjøpesentre som definerer 

tillatte varegrupper. Det bør fastsettes maksimumsnormer for parkering. Det vises til statlige 

planretningslinjer for samordnet areal- og transportplanlegging. Det bes om at klimagasser og 

energibruk blir definert som utredningstema i planprogrammet. Planen er ikke i konflikt med 

kjente verneverdige kulturminner.  



 

Vurdering: Frist for innspill følger krav i plan- og bygningsloven og var 21.11.2011. Nfk har 

ikke bedt om utsettelse av fristen og i tillegg fikk Nfk v/Dag Bastholm planprogrammet 

oversendt til forhåndsuttalelse på e-post 08.09.2011 . Kommunen vil prinsipielt ikke ta stilling til 

innspill som kommer etter frist om det ikke er gitt utsettelse av denne.  

 

På generelt grunnlag viser man til overordnet vedtatt plan der planområdet er avsatt til forretning 

og kontor. Når det gjelder vurderinger vedrørende sentrumsutvikling m.m. så vises det til 

planprogrammet pkt. 5.1. Her inngår dette i problemstillingene som vil bli belyst i 

handelsanalysen . Nfk viser til statlige retningslinjer vedrørende kjøpesentre og varegrupper, her 

har Nfk v/Helge Lynghaug selv vist til Miljøverndepartementets sak vedrørende Mo industripark 

som retningsgivende. Når det gjelder å definere klimagasser og energibruk som utredningstema i 

planprogrammet mener kommunen at det er tilstrekkelig at dette vurderes som en del av 

trafikkanalysen m.m., se planprogrammet pkt. 5.2 og 5.3. 

 

Anbefaling: Innspillet er datert 3 uker etter frist og mottatt 4 uker etter frist. Det tas derfor ikke 

konkret hensyn til dette. På generelt grunnlag mener rådmannen at innspillene fra Nfk allerede er 

ivaretatt i forslag til planprogram.  

 

 

INNSTILLING : 
 

Det vises til Plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 4-2 samt Forskrift om 

konsekvensutredninger. 

Planprogrammet for Områderegulering for Terminalveien øst fastsettes som fremlagt. 

 

 

PLUT-028/12 VEDTAK-  17.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Det vises til Plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 4-2 samt Forskrift om 

konsekvensutredninger. 

Planprogrammet for Områderegulering for Terminalveien øst fastsettes som fremlagt. 

 

 

KOM-081/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Det vises til Plan- og bygningslovens §§ 4-1 og 4-2 samt Forskrift om 

konsekvensutredninger. 

Planprogrammet for Områderegulering for Terminalveien øst fastsettes som fremlagt. 

 
 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 



 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/397      

      Arkiv sakID.:   12/107  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    082/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

OPPNEVNING AV POLITISKE REPRESENTANTER TIL KULTURHUS-KOMITE 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

I K-sak 74/12 ble det vedtatt at det skulle nedsettes en komite som innstiller ovenfor 

kommunestyre om innhold og omfang av kulturhus. 

 

Komiteen skal bestå av 2 fra posisjon og en fra opposisjonen. Ordfører tiltrer komiteen. 

 

Det bes om at kommunestyret nedsetter en kulturhus-komite. 

 

INNSTILLING : 
 

Til kulturhus-komite velges følgende representanter: 

 ……………………………….. 

 

 

KOM-082/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo: 

 Ronny Borge 

 Trine Nordvik Løkås 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

 Nils Christian Steinbakk 

 

Kjell Sverre Jakobsen (AFI) foreslo: 

 Kjell Vestermo 

 

Jørn Stene (FL) krevde forholdsvalg. 

 

Innstillingen med AP’s og FL’s forslag ble vedtatt med 28 mot 3 stemmer. 

 

 

 

VEDTAK: 

Til kulturhus-komite velges følgende representanter: 



 Ronny Borge, Kirkevn. 43B, 8207 Fauske 

 Trine Nordvik Løkås, Løkås, 8215 Valnesfjord 

 Nils Christian Steinbakk, Postboks 451, 8201 Fauske 

 

 

Kjell Sverre Jakobsen, Erling Palmar og Arne B. Vaag fremmet krav om 

lovlighetskontroll: 

Undertegnede ber om lovlighetskontroll i sak K082/12. Personen som er valgt sitter som 

leder av kontrollutvalget i kommunen, og undertegnede mener derfor at han ikke er 

valgbar. 

 

 

Begrunnelse må leveres innen 3 uker og krav om lovlighetskontroll blir behandlet i neste 

kommunestyret. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Ronny Borge Kirkevn. 43B 8207 FAUSKE 

Trine Nordvik Løkås Løkås 8215 VALNESFJORD 

Rådmann    

Nils-Christian Steinbakk Postboks 451 8201 FAUSKE 
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SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/491      

      Arkiv sakID.:   12/116  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    083/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

SUPPLERINGSVALG - MEDDOMMER TIL HÅLOGALAND LAGMANNSRETT FOR 

PERIODEN FRAM TIL 1. JANUAR 2013 

   

 
Vedlegg: Oversikt over meddommer til Hålogaland lagmannsrett 

Oversikt over meddommer til Salten tingrett 

 

Sammendrag: 
 

Karin Pettersen er innvilget fritak fra sitt verv som meddommer til Hålogaland lagmannsrett 

grunnet redusert helse. 

 

Det bes om at kommunestyret foretar suppleringsvalg av en kvinnelig meddommer til 

Hålogaland lagmannsrett for perioden fram til 1. januar 2013. Rådmannen gjør oppmerksom på 

at meddommere til tingretten ikke kan velges. 

 

INNSTILLING : 
 

Som ny kvinnelig meddommer til Hålogaland lagmannsrett for perioden fram til 1. januar 

2013 velges: 

 ……………………………….. 

 

 

KOM-083/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Ronny Borge (H) foreslo: 

 Vigdis Kristensen 

 

Innstillingen med H’s forslag ble enstemmig. 

 

VEDTAK: 

Som ny kvinnelig meddommer til Hålogaland lagmannsrett for perioden fram til 1. januar 

2013 velges: 

 Vigdis Bodil Kristensen, Nedre Hauanvei 3B, 8209 Fauske 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 



 
Utskrift sendes:     

Hålogaland lagmannsrett Postboks 2511 9271 TROMSØ 

Vigdis Bodil Kristensen Nedre Hauanvei 3B 8209 FAUSKE 
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      JournalpostID:   12/784      

      Arkiv sakID.:   12/202  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    084/12 KOMMUNESTYRE Dato:  26.01.2012 

 

 

 

VALG AV OVERFORMYNDER ETTER BORTGANG - ROLF PETTERSEN 

   

 
Vedlegg: K-sak 49/12 

 

Sammendrag: 
 

Det bes om at kommunestyret gjennomfører nyvalg av overformynder etter Rolf Pettersens 

bortgang. 

 

INNSTILLING : 
 

Som overformynder for perioden 2012 og fram til ny ordning trer i kraft velges: 

 …………………………………….. 

 

 

KOM-084/12 VEDTAK-  26.01.2012 
 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo: 

 Torbjørn Fagerbakk 

 

Innstillingen med AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Som overformynder for perioden 2012 og fram til ny ordning trer i kraft velges: 

 Torbjørn Hansen Fagerbakk, Ternevn. 7, 8207 Fauske 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Fylkesmannen i Nordland Statens hus 8002 BODØ 

Torbjørn Hansen Fagerbakk Ternevn. 7 8207 FAUSKE 

Henry Martin Tvedt Hauanvn. 9 8209 FAUSKE 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


